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Thelypteris limbosperma, Anthriscus nitida, Astrantia major, Carum carvi, Antennaria dioica, 
Arnica montana, Carlina acaulis, Centaurea nigrescens, Doronicum austriacum, Prenanthes 
purpurea, Leucojum vernum, Carex pilulifera, Erythronium dens-canis, Calamagrostis 
arundinacea, Festuca filiformis). Nadalje smo lahko pozorni na pojavljanje nekaterih vrst, ki 
jih pri nas vsaj na skrajnem vzhodu ni (npr. Amaranthus deflexus,), ali pa celo ni zanesljivih 
podatkov o uspevanju v Sloveniji (Senecio vernalis, Carex hartmanii, C. repens, Luzula 
pallidula, Ventenata dubia), gotovo pa nam kaka vrsta zastavi tudi vprašanje o različnih 
taksonomskih konceptih na obeh straneh meje (npr. Crocus heuffelianus, C. vittatus) ali pa 
se zavemo, da je neka vrsta primerljivo redka tudi na Madžarskem (npr. Achillea ptarmica, 
Carduus crispus, Crepis praemorsa, Scorzonera humilis, Carex cespitosa, C. fritschii, 
Scirpus radicans, Aira caryophyllea, Calamagrostis canescens, Glyceria declinata). Težje je 
seveda zaznati odsotnost pojavljanja vrst, ki smo jih pri nas vajeni kot pogostnih (npr. Crocus 
vernus s. str., ali pa jelka in smreka, ki imata na Madžarskem le adventivno pojavljanje), ali 
pa vrst, ki so pri nas navedene za kontinentalno Slovenijo, na Madžarskem pa jih sploh ni 
(npr. Hypochoeris glabra).

Vsekakor je pričujoči Atlas tudi za interpreatcijo vzorcev pojavljanja vrst v Sloveniji 
nuja, hkrati pa vzpodbuda, da vendar nadaljujemo z zastavljenim projektom sodelovanja tudi 
pri nas.

neJc Jogan

Poročilo o občnem zboru Botaničnega društva 
Slovenije 2017

Kakor vsako leto ob koncu zime, smo se tudi letos člani botaničnega društva zbrali na 
rednem letnem občnem zboru, ki je potekal v prostorih Gimnazije Bežigrad v Ljubljani, 6. 
marca 2017. Pred začetkom uradnega dela občnega zbora smo prisluhnili Joštu Stergaršku, 
ki nam je slikovito predstavil orhideje Notranjskega regijskega parka. Sledila so poročila 
predsednika in tajnice društva, glavne urednice revije Hladnikia, poročilo blagajnika, 
nadzornega odbora in poročilo Roka Šturma o tekmovanju iz poznavanja flore. Po kratki 
razpravi smo zbrani člani glasovali o predlogu izvršnega odbora, da za nova častna člana 
Botaničnega društva sprejme prof. dr. Marka Accetta in akademika dr. Mitja Zupančiča. 
Oba predloga sta bila sprejeta. Prof. dr. Marka Accetta, aktivnega botaničnega raziskovalca 
in pisca številnih prispevkov za našo revijo, smo ob njegovi osemdesetletnici podrobneje 
prestavili že v prejšnji Hladnikiji (št. 38, prispevek Igorja Dakskoblerja), v tej številki pa 
predstavljamo akademika dr. Mitja Zupančiča. 

Občni zbor se je nadaljeval s soglasno razrešnico starega vodstva društva in potrditvijo 
predloga novega vodstva. Jošt Stergaršek ostaja predsednik društva in Simona Strgulc 
Krajšek tajnica. Blagajniško funkcijo je prevzela Mateja Grašič, ostali člani izvršnega odbora 
pa so Metka Škornik (organizatorka botaničnih večerov), Tinka Bačič (glavna urednica revije 
Hladnikia), Branka Trčak (predstavnica BDS v uredništvu revije Trdoživ), Alenka Mihorič 
(urednica spletne strani), Klemen Eler (predsednik znanstveno-raziskovalnega odbora), 
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Ivana Leskovar Štamcar, Filip Küzmič, Rok Šturm (organizator tekmovanja v poznavanju 
flore). Nadzorni odbor društva sestavljajo Špela Pungaršek, Valerija Babij in Irena Lavrač, 
disciplinsko razsodišče pa Andrej Podobnik, Mateja Poljanšek in Samo Kreft. Predsednik 
društva nam je predstavil program dela Botaničnega društva za leto 2017, nato smo se 
seznanili še s programom dela pri reviji Hladnikia in načrtom upravljanja s financami društva. 
Vsi programi so bili soglasno sprejeti. Med razpravo o društvenih načrtih za naslednje leto 
nas je članica Metka Škornik spomnila, da bo aprila 2018 naše društvo staro že 20 let, hkrati 
pa bo revija Hladnikia praznovala 25. obletnico izhajanja. Dogovorili smo se, da bomo 
obletnici obeležili na Wraberjevem dnevu, novembra 2018. Razpravljali smo tudi o prenovi 
spletnih strani društva, ki v času od občnega zbora do danes že poteka s polno paro - vabljeni 
k ogledu! 

Po zaključenem uradnemu delu občnega zbora smo se zbrani botaniki prijetno zaklepetali 
ob prigrizkih in že razmišljali o novi vegetacijski sezoni, ki bo zagotovo prinesla številna 
zanimiva botanična doživetja.

Tinka Bačič

Prof. dr. Vlado Ravnik (1924-2017)
Narava se je že začela prebujati, ko nas je razžalostila novica, da se je 9. februarja 2017 

poslovil starosta slovenskih botanikov in častni član Botaničnega društva Slovenije, prof. dr. 
Vlado Ravnik.

Prof. dr. Vlado Ravnik na Krvavcu, 4. julij 1996. Foto: Ciril Mlinar.


